
 

P R O T O K Ó Ł    29/2020 

posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa, 

które odbyło się w dniu 29 czerwca 2020 r. o godz. 1630.    

W Sali Posiedzeń Urzędu Miasta. 

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenie i stwierdzenie quorum. 

2. Opiniowanie rozwiązań komunikacyjnych w mieście. 

3. Wolne wnioski, sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

 

Ad.1. 

 

Przewodniczący Komisji Leszek Parzymies otworzył posiedzenie Komisji, powitał członków 

stwierdził quorum i przedstawił porządek posiedzenia. W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Komisji. 

 

Lista uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

 

Ad.2. 

 

Komisja Bezpieczeństwa i Przestrzegania Praw, na posiedzeniu w dniu 29 czerwca 2020 r., 

wniosła następujące uwagi do przedłożonego planu zagospodarowania ulicy Gałczyńskiego 

w Pruszczu Gdańskim: 

 

1. Likwidacja zatok autobusowych, zachować lokalizację przystanków autobusowych 

lub najbliżej istniejącej lokalizacji. 

2. Nanieść na plan zagospodarowania ul. Gałczyńskiego zjazd do Poczty.  

3. Uwzględnić docelową komunikację autobusową z ulicy Dąbrowskiego w ulicę 

Gałczyńskiego. 

4. Zaprojektować wysepki w jezdni z wypełnieniem z kostki (rozgraniczenie pasów ruchu), 

przyjąć rozwiązanie analogiczne, jak w ulicy Grota Roweckiego. 

5. Wnioskuje się o przeniesienie ścieżki pieszo-rowerowej na stronę wschodnią. 

6. Przewidzieć dodatkowe miejsca postojowe na wysokości skrzyżowania 

przy ulicy Korzeniowskiego i Gałczyńskiego. 



7. Uwzględnić stojaki na rowery. 

8. Przy sklepie „Livio” przewidzieć znak parking do 0,5 h. 

9. Zachować miejsca postojowe przy poczcie. 

10. Sugeruje się rezygnację z miejsc postojowych przed samym przejściem dla pieszych. 

11. Przewidzieć azyl 0,5 m - pomiędzy miejscami postojowymi a chodnikiem/ścieżką pieszo-

rowerową. 

12. Przewidzieć wyznaczone miejsca dla osób niepełnosprawnych. 

13. Na ścieżce pieszo-rowerowej przewidzieć nawierzchnię z czarnego asfaltobetonu.  

w przypadku braku możliwości wyprofilowania spadków nawierzchni, dopuszcza się 

odcinkowe wykonanie jej nawierzchni z kostki betonowej bezfazowej. 

Wniosek Komisji Nr 112/2020 wraz z plikiem dokumentów stanowi Załącznik Nr 2 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Wolnych wniosków - brak. 

 

Ad.4.  

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim  

za przybycie i zamknął posiedzenie.  

 

 
Protokół sporządziła:   

 Alicja Dąbrowska      

 
 
 

 

                                                                                                       PRZEWODNICZĄCY 

KOMISJI  BEZPIECZEŃSTWA 

i  PRZESTRZEGANIA  PRAWA 

 

                                                                  Leszek Parzymies 

 

 

 


